
Klimaatwijken Halle - verslag informatiesessie 24/11/2020:

Aanwezigen:
 Bewoners uit de wijken Don Bosco en Nieuw-Rodenem
 Arch’educ
 Velt Groot-Halle
 Riso Vlaams-Brabant vzw
 School Don Bosco
 De Okkernoot
 GECORO
 Provincie Vlaams-Brabant
 Strategisch project Horizon+
 Plan Boommarter
 Milieuraad
 Wildgroei

Poll - waarom vind ik het belangrijk om aan een klimaatrobuuste wijk te werken?
1. Groen zorgt voor biodiversiteit (= het voorkomen van verschillende dieren en planten in een

bepaald gebied)
2. Groen draagt bij aan een betere gezondheid en een hoger welzijn
3. Groen verkoelt de stad in de zomer

Oefening - “Mijn wijk in 2040”

Eest dacht iedereen hierover individueel na. Daarna werd dit besproken in kleine groepen. De
neerslag voor beide wijken kan je hieronder lezen.

De wijk Don Bosco: het is 24 november 2040, 9u in de ochtend.

Het is hier ...

1. rustig en verkeersvrij, veel bomen en bloemen.
2. groen, mooi, rustig en een plaats waar jongeren kunnen vertoeven, 'chillen' ...

Er wordt hier ...

1. genoten van openbaar groen, zitplekjes ... en uiteraard niet meer te snel gereden.
2. gespeeld!!!

Ik zie ...

1. veel buurtbewoners, ruimte om te spelen, zit- en ontmoetingsplaatsen.
2. jongeren, jeugd, adolescenten die samenkomen, sporten ...

In 2020 was het hier ...

1. veel grijzer en drukker en weinig plaats voor de mensen zelf.
2. donker, sober ...

De wijk Nieuw-Rodenem: het is 24 november 2040, 9u in de ochtend.

Het is hier ... rustig want de A8 is ondertunneld.

Er wordt hier ... gewandeld over de tunnel naar Plan Boommarter gebied.



Ik zie ... geen grote gebouwen, wel uitzicht op weids groen.

In 2020 was het hier ... erg verhard met (te) brede wegen, soms rustig, soms luidruchtig qua
verkeer of geurhinder van varkensbedrijf, te weinig openbaar groen om aan privaat groen te
beginnen.

Extra’s

Na en tijdens de sessie kwamen er nog concrete ideeën binnen of werd er al verder nagedacht over
moeilijke vraagstukken voor dit project. Hieronder een korte neerslag hiervan.

Concrete ideeën voor uitvoering
Algemeen:
 fietsenstallingen om actieve mobiliteit te stimuleren

Vragen/bedenkingen
Algemeen:
 Wanneer zal Halle overgaan tot scheiden van riool en hemelwater - toch belangrijk in de

waterhuishouding en eventuele plaatsen voor insijpeling?
 Het is echt wel heel belangrijk om zoveel mogelijk bewoners bij dit project te betrekken. Zij

kunnen/moeten de input geven, zij zijn de stake-holders ...

Don Bosco:
 Leerkrachten en leerlingen van Don Bosco komen met de auto, er zal veel nodig zijn om dit te

keren. “Ik hoop dat het rustig en groen is, dat ik de leerlingen van Don Bosco te voet en via fiets
zie passeren. Veel verkeer bij start en einde van de schooldagen.”

Suggesties
Algemeen:
 De mobiliteit in beide wijken zal moeten aangepast worden om de ideeën te kunnen

waarmaken.
 Grote bouwwerken en nieuwbouw zouden een voorbeeld moeten zijn op het vlak van

ontharding en vergroening.
 Inzetten op deelmobiliteit helpt.
 Richtlijnen vanuit de stad zijn nodig om de shift te kunnen inzetten.

Nieuw-Rodenem:
 De gronden voor en naast de huizen zijn nog eigendom van de huisvestingsmaatschappij of van

de stad Halle. Nu gaat de maatschappij vijf stukken grond aan de aangelanden verkopen, daar ze
niet rechtstreeks naar de straat uitmonden. ==> kans grijpen

 Nog een stuk grond in de Kouter en Veldstraat die palen aan de N203a ( E429 ) liggen erbij als
weilanden en zijn van de overheden, van het Vlaams gewest, stad of de
huisvestingsmaatschappij. ==> kans grijpen

Aanbod
Algemeen:
Velt wil mee investeren om enkele van de voorbeelden waar te maken.

Nieuw-Rodenem:
Het V N R is in het bezit van grondplannen van de wijk die kunnen worden ingezet tijdens de
wijkwandeling in januari.



Achtergrond
Nieuw-Rodenem
 De Nieuw-Rodenem wijk is ontstaan in de zomer van 1972 en in de uitkomen van 1973. Deze

huizen zijn gebouwd door de huisvestingsmaatschappij.
 Er is in 1973 een vriendenkring opgericht = V N R : Vriendenkring Nieuw Rodenem ( VZW ). Voor

hen omvat de wijk de volgende straten: Vandenschrieckstraat, Kouter, Veldstraat, Heuvelpark,
Reinaertweg en Duezstraat en nu onlangs de Cantecleer.

 De stroken gronden die in eigendom zijn van de stad, zijn vooral de wegenis/voetpaden en de
hoekdelen.

 Het bestuur van de V N R heeft tientallen jaren geleden een overeenkomst gesloten met de
huisvestingsmaatschappij om het groenonderhoud in eigen beheer te doen en dit is nu nog in
voege.


